

Sponsor Brochure

赞助手册

2022 11th International Conference on Computing and Pattern Recognition
(ICCPR 2022)

2022 年第 11 届计算与模式识别国际会议



Beijing, China | 中国北京市

~~October 21-23, 2022 | 2022 年 10 月 21-23 日~~

November 17-19, 2022 | 2022 年 11 月 17-19 日

Call for Sponsor-赞助招募

2022 11th International Conference on Computing and Pattern Recognition (ICCP 2022) will be held during ~~October 21-23, 2022~~ November 17-19, 2022 in Beijing, China. ICCPR 2022 is sponsored by Beijing University of Technology, and supported by East China Normal University, Shenzhen University, Tiangong University, Xiamen University of Technology, Wayne State University, and Detroit Medical Center. It's expected that there are more than 200 participants this year. ICCPR series held annually to provide a common platform for the cross fertilization of ideas, and for shaping knowledge and scientific achievements by bridging Computing and Pattern Recognition these two important and complementary disciplines into an interactive and attractive forum.

Support of the ICCPR gives your organization the opportunity to meet and engage with the top researchers and professionals in the area of Computing and Pattern Recognition. In addition to the leading authorities in the field in academia and the business sector, the conference also attracts postdoctoral researchers, as well as doctoral and Master's students seeking engagement with industry.

Support opportunities for ICCPR 2022 are available at several levels as described below. We welcome other types of support and are open to negotiation on specific terms. Interested organizations should contact Ms. Mickie Gong: mickie@cbees.org.

2022 年第 11 届计算与模式识别国际会议 (ICCP 2022) 将于 ~~2022 年 10 月 21-23 日~~ 2022 年 11 月 17-19 日在中国北京市举行。本次会议由北京工业大学主办, 华东师范大学、天津工业大学、深圳大学、厦门理工学院、韦恩州立大学以及美国底特律医学中心等单位协办。

ICCP 会议系列一年召开一届, 已获得了相关领域广大科研及技术人员的极大关注和热烈参与, 产生了非常好的学术及社会影响力。本次会议预计参会人数 200 人。ICCP 作为计算与模式识别的盛会, 我们诚挚邀请相关企业加入, 展示你们的最新产品, 发展合作伙伴。

赞助联系方式

邮箱: mickie@cbees.org

电话: 18117807574 (微信同号)

联系人: 龚老师

Sponsor Levels include but not limited to:

1. Platinum Sponsor (USD 4500 and above)

- Delivering a Talk at the conference (15-20 mins)
- Company logo on all large banners displayed at the conference venue area
- Company logo on the website and on the poster of the conference as a Platinum supporter
- One company handout at registration
- Listing in conference program
- Four complimentary registrations for the conference
- Acknowledgement as a Platinum supporter at the conference banquet
- An executive place in the Exhibition Area
- Optional support (for an additional fee) of an event (opening reception, banquet)

2. Gold Sponsor (USD 3500)

- Company logo on all large banners displayed at the conference venue area
- Company logo on the website and on the poster of the conference as a Gold supporter
- One company handout at registration
- Listing in conference program
- Three complimentary registrations for the conference
- Acknowledgement as a Gold supporter at the conference banquet
- An executive place in the Exhibition Area

3. Silver Sponsor (USD 2600)

- Company logo on the website and on the poster of the conference as a Silver supporter
- Two complimentary registrations for the conference
- A table and chairs in the Exhibition Area

4. Bronze Sponsor (USD 1600)

- Company logo on the website and on the poster of the conference as a Bronze supporter
- One complimentary conference registration
- A roll-up in the Exhibition Area

5. Start-up Sponsor (USD 1000) A new level introduced by ICCPR 2022 to promote start-ups

- Company logo on the website and on the poster of the conference as a start-up supporter.
- A roll-up in the Exhibition Area.

赞助类型包括但不限于以下内容：

1. 铂金赞助商 (金额：30800 元及以上)

- 提名特邀报告人 1 名（报告时间：15-20 分钟）
- 会议背景板上显示企业 LOGO
- 冠名为 ICCPR2022 铂金赞助商展示于会议网站和会议海报
- 单位宣传单发放 1 份（A4 大小一页彩色双面，由赞助单位提供）
- 大会日程手册内页刊登单位广告 1 页
- 免费参会名额 4 个
- 大会晚宴颁奖典礼上冠名为铂金赞助商
- 大号展位 1 个
- 其他体现方式双方协商

2. 金牌赞助商 (金额：23800 元)

- 会议背景板上显示企业 LOGO
- 冠名为 ICCPR2022 金牌赞助商展示于会议网站和会议海报
- 单位宣传单发放 1 份（A4 大小一页彩色双面，由赞助单位提供）
- 大会日程手册内页刊登单位广告 1 页
- 免费参会名额 3 个
- 大会晚宴颁奖典礼上冠名为金牌赞助商
- 大号展位 1 个

3. 银牌赞助商 (金额：18000 元)

- 冠名为 ICCPR2022 银牌赞助商展示于会议网站和会议海报
- 免费参会名额 2 个
- 标准展位桌 1 个

4. 铜牌赞助商 (金额：10880 元)

- 冠名为 ICCPR2022 铜牌赞助商展示于会议网站和会议海报
- 免费参会名额 1 个
- 背景板或海报展位 1 个

5. 初创企业赞助商 (金额：6800 元)

- 冠名为 ICCPR2022 初创企业赞助商展示于会议网站和会议海报
- 背景板或海报展位 1 个